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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 29. 06. 2023 

Naš znak: 032-8/2023-5 
 

ZAPISNIK 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 29. 06. 2023 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Marko Bezovšek, Tadej Černevšek, Toni Drobež, Gregor Golob, Peter Letonja, David Stenšak in 

Milan Suhoveršnik.  

 

Opravičeno odsotni: Ana Kaker, Urška Kočnar, Jože Tevž in Matic Šinkovec 

 

Ostali prisotni:  

Nina Pekolj - direktorica Agencije za pravo varstva podatkov (preko računalniške povezave), župan 

Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat ter sodelavka občinske uprave Tina Gutman. 
 

Predstavniki novinarjev: /. 
 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisal 

Zdenko Purnat. 

 

Za 6. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje OS z dne 25. maj 2023 

4. Odlok o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Gornji Grad – II. 

obravnava  

5. Letni program športa za leto 2023 

6. Sklep o povišanju cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna 

7. Strategija trajnostnega turizma v Savinjsko-Šaleški regiji 2023-2028 (s pogledom na 2030) 

8. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

9. Razno  

 
K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad s popravkom 

naslova točke 6 na vabilu, namesto besede »povišanju« se zapiše beseda »določitvi«, kot je v gradivu. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 5. redne seje svetniki niso imeli pripomb.  
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Tina Gutman je povedala, da sprememb od prve obravnave pri Odloku o postopku in merilih za 

sofinanciranje letnega programa športa v Občini Gornji Grad ni bilo, razen slovničnih popravkov. 

 

Župan je odprl razpravo v katero se ni vključil nihče.   

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o postopku in merilih za sofinanciranje 

letnega programa športa v Občini Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 5) 

Nina Pekolj je preko računalniške povezave na daljavo izčrpno predstavila razloge za sprejem Letnega 

programa športa za leto 2023 (v nadaljevanju LPŠ). Dokument je predstavila po členih, prav tako obe 

prilogi. Obrazložila je, da je sprejem LPŠ za posamezno leto pogoj za izvedbo javnega razpisa, ki bo 

sledil takoj po sprejemu in začetku veljavnosti LPŠ za leto 2023. Obrazložila je tudi delitev sredstev 

po prilogi 1 in točkovni sistem po prilogi 2. Poudarila je, da glede na nove elemente, ki se uporabljajo 

pri točkovanju in jih zahteva področni zakon, nemogoče narediti simulacije prejetih točk, glede na 

prijave iz prejšnjih let. Razpisna dokumentacija, ki se je uporabljala do sedaj, od vlagateljev ni 

zahtevala vseh podatkov, ki se bodo potrebovali za izvedbo novega sistema točkovanja. Dodatne 

obrazložitve sta podala tudi župan in Tina Gutman. 

 

Toni Drobež je povedal, da se je s to točko seznanil Odbor za negospodarstvo in se z njo strinja. 

 

Župan je odprl razpravo. Marko Bezovšek je vprašal kako se ustanovi komisija ter kako je s 

prerazporeditvijo sredstev. Na vprašanje je takoj dobil odgovor, da župan sprejme sklep v katerem je 

določena tudi komisija, le ta pa lahko po potrebi tudi razporedi sredstva, če je npr. nekje več prijav od 

pričakovanj in drugje manj. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letni program športa Občine Gornji Grad za leto 

2023. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 6) 

Tina Gutman je predstavila razloge za določitev cene za kombiniran oddelek. 

 

Toni Drobež je povedal, da Odbor za negospodarstvo predlaga sprejem tega sklepa. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

SKLEP: 

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Gornji Grad Občinski svet sprejme Sklep o določitvi cen 

programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za«, s 0 glasovi »proti«. 

Gregor Golob in David Stenšak sta zapustila sejo. 

 

K točki 7) 

Urška Zgojznik in Marko Slapnik sta predstavila Strategijo turizma v Savinjsko-Šaleški regiji od leta 

2023 do 2028, s pogledom že na leto 2030. Najprej sta povedala, da ima trenutno vsaka občina svoj 

TIC ali nekakšen center in vprašanje, ki se je pojavilo pred nastankom te strategije je bilo kaj narediti, 

da se bomo lahko širše povezali. Tako se je pojavila ideja o skupnem Zavodu za turizem, kjer bi se 

povezave na novo vzpostavile, usmerile in, ki ga predvideva že nacionalna strategija. Poudarila sta, da 

povsod, kjer se je tak zavod ustanovil se je zgodil ogromen premik v turizmu. Z že razpoložljivimi 

sredstvi so se aktivnosti na tem področju že začele. Prenavlja se spletna stran Visit Savinjska, s 

Savinjskimi novicami so dogovori o tem kako bi spodbudili govor o ponudnikih, organizirali pa so še 

letno konferenco o turizmu v Zgornje Savinjski dolini, za katero si želijo, da postane tradicionalna. Še 

konkretnejše dogajanje pa bo sledilo v letu 2025. Na koncu sta še spodbudila svetnike, da lahko 

podajo pripombe, opazke in pobude na strategijo. 

 

Župan je odprl razpravo, h kateri se je priključil Marko Bezovšek, ki je poudaril, da v naši dolini še 

imamo mir in lepo naravo, kar lahko izkoristimo in s tem privabimo ljudi. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil s strategijo trajnostnega turizma v Savinjsko-

Šaleški regiji 2023-2028 (s pogledom na 2030). 

 

K točki 8) 

Marko Bezovšek je podal pobudo, da bi se na veseličnem prostoru v Gornjem Gradu uredili »šanki« 

ter njihovo upravljanje in lastništvo. Debata je stekla o vzdrževanju/lastništvu kulturnega doma. 

Oblikoval se je predlog, da se povabi predstavnike Kulturnega društva Gornji Grad na eno občinsko 

sejo in se predstavi stališča. 

Župan in Zdenko Purnat sta povedala, da so prizidek h Kulturnemu domu v Gornjem Gradu z 

udarniškim delom zgradila mnoga društva iz kraja, formalno pa je last Kulturnega društva Gornji 

Grad. Eden od problemov je tudi legalizacija tega prizidka. 
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Župan je svetnike seznanil, da bo naslednja redna seja Občinskega sveta Občine Gornji Grad potekala 

v septembru 2023. 
 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 19:30 uri. 

 

Zapisal:                 Župan: 

Zdenko Purnat, l. r.                                       Anton Špeh, l. r. 


